
Dňa 22.10.2016 na obecnom úrade Miloslavov sa konala komisia športu a verejného 

poriadku, na ktorej sa zúčastnili: Ing.Romna Horváth, Jana Bakošová, Mgr. Martin Sitiar, 

Milan Matušek; za hostí: starosta obce Milan Baďanský. Ospravedlnil sa Viktor Riegel. 

 

1. Komisia sa dohodla, že Roman Horváth prednesie na najbližšom OZ požiadavku                         

na uzatvorenie zmluvy medzi športovým klubom obce a obcou samotnou ohľadom 

spôsobu využívania športového areálu obce. 

 

2. Komisia riešila otázku Jany Bakošovej ohľadom využívania tenisových kurtov Zolom 

Šajbenom na jeho podnikateľskú činnosť (trénovanie detí). Odznel argument,                                         

že ako protihodnotu zabezpečuje údržbu ihrísk. 

 

3. Padla požiadavka na zdôraznenie úlohy a účelu športového klubu obce na najbližšom 

OZ ako neziskovej organizácie, ktorá reprezentuje obec a z toho vyplývajúcu potrebu 

financovania v potrebnom rozsahu. 

 

4. Informácia o zrušení klubu boxu pod štruktúrou ŠKO. 

 

5. Kulturistický oddiel - riešenie majetkového vzťahu k zariadeniam, ktoré sú 

umiestnene  v priestoroch oddielu v kultúrnom dome Miloslava. 

 

6. Požiadavka na zabezpečenie oplotenia nad pôvodnú výšku pre Romana Chuda, 

ktorého pozemok hranici s pozemkom ihriska, nakoľko pri športových činnostiach 

prelietavajú lopty do jeho záhrady a vzniká mu škoda a zároveň vstupujú na jeho 

pozemok hráči, ktorí si idú vyzdvihnúť lopty. 

 

7. Poriadková komisia riešila viackrát opakovanú problematiku venčenia psov, zbierania 

exkrementov ako aj inštalovanie sáčkov na exkrementy. Komisia má iba poradný hlas                        

a nemôže nariadiť ich inštaláciu. 

 

8. Komisia odporučila uverejniť v spravodaji informáciu o spôsobe parkovania vozidiel                     

na verejných priestranstvách. Obec bude musieť v budúcnosti nastaviť kritéria pre 

parkujúce autá na pozemkoch verejných, nakoľko autá bránia chodcom využívať 

chodníky a zároveň  aj devastujú zelené plochy. 

 

Po vyčerpaní všetkých otázok a tém bola komisia ukončená. 

 


